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Saulkrastietis – Lasot jautājumu sadaļu, rodas

Lasot jautājumu sadaļu, rodas iespaids, ka visas nebūšanas Saulkrastos ir spējīga atrisināt
pašvaldības policija. Izrādās, ka tā ir viena universāla iestāde. Varbūt Jūs varat paskaidrot,
kādos gadījumos tad iedzīvotājiem ir jāzvana Valsts policijai un kādos pašvaldības
policijai?


